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Lux.-Centre

apartment - 1 bedroom
80 m2

This bright one-bedroom apartment in Luxembourg City Center has been rented!

Situated on the top floor of a well-maintained building, this bright one-bedroom apartment features an entrance with a wardrobe, a cloakroom equipped with
connections for a washing machine and dryer, a cozy bedroom with its own wardrobe, a bathroom with a shower and toilet, an equipped kitchen with access to
a 9 sqm loggia open onto a spacious living room, providing access to a charming 18 sqm terrace with delightful views of the old city.

Additionally, the apartment comes with a cellar on the ground floor and an indoor parking space available for an extra €360 per month.

Located in the heart of the Ville Haute, the apartment on rue du Nord combines tranquility with centrality. Set in a quiet courtyard, it is just steps from the
best restaurants, bars, and parks of the city center. With quick public transport access, residents can easily enjoy the vibrant cultural scene, including
nearby museums and art galleries.

If you need any further information or an estimate of your property, don’t hesitate to contact our great team! Supereal. smart real estate.

••••••••••••••••••••••

C lumineux appartement d’une chambre au Centre-Ville de Luxembourg a été loué ! 

Situé au dernier étage d’un bâtiment bien entretenu, cet appartement lumineux d’une chambre dispose d’une entrée avec un placard, d’un débarras équipé de
raccordements pour un lave-linge et un sèche-linge, d’une chambre avec placards, d’une salle de bains avec douche et wc, d’une cuisine équipée avec accès
à une loggia de 9 m2 ouverte sur un spacieux séjour, offrant accès à une charmante terrasse de 18 m 2 avec une vue agréable de la vieille ville.

De plus, l’appartement comprend une cave au rez-de-chaussée et un emplacement de parking intérieur disponible pour un supplément de 360 € par mois.

Situé au cœur de la Ville Haute, l’appartement de la rue du Nord allie tranquillité et centralité. Niché dans une cour calme, il se trouve à quelques pas des
meilleurs restaurants, bars et parcs du centre ville. Grâce à un accès rapide aux transports en commun, les résidents peuvent facilement profiter de la
scène culturelle animée, y compris des musées et des galeries d’art à proximité.

Pour plus de renseignements ou une estimation de votre bien, n’hésitez pas à contacter notre super équipe ! Supereal. smart real estate services.

reference : r_wei_22341
/ 1 bathroom(s)
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